
证书编号：ISC-Q-2019-0572

兹 证 明

南京全水信息科技有限公司

统一社会信用代码：913201155980114088
注册地址：南京市雨花经济开发区凤华路 18号 8幢 111-2室 邮编: 210000
审核地址：南京市雨花台区大周路 32号 D2南楼 406室 邮编: 210000

管理体系符合

GB/T19001-2016/ISO9001:2015标准要求
认证范围：

遥测终端机、智能翻斗式雨量传感器、智能雷达水位传感器的研发销
售；水文信息应用软件的开发销售。

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核，监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审核报告为准。

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询

本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

发证日期：2019年 10月 25日
换发日期：2021年 09月 15日
有效期至：2022年 10月 24日

证书二维码

质量管理体系认证证书



Registration No. ISC-Q-2019-0572

This is to certify that

Nanjing Quanshui Technologies Co.,Ltd

The social credit code：913201155980114088

Registered Address: Room 111-2, Building 8, No.18 Fenghua Road, Yuhua Economic Development Zone, Nanjing,

Jiangsu

Audit Address: Room06,South 4F,BuildingD2,No. 32 Dazhou Road, Yuhuatai District, Nanjing, Jiangsu

Which is in conformity with

GB/T19001-2016/ISO9001:2015

This certificate covers the following scope of

Research and development of remote measuring terminal meter，intelligent tipping-bucket rainfall sensor and
intelligent radar stage sensor. Development and sales of hydrological information application software.

This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision
and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.

The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn)
Search(www.china-isc.org.cn)

Issue Date：2019-10-25

Change Date：2021-09-15

Expiration Date: 2022-10-24

cert code

Quality Management System Certificate


